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ZÁPIS
 

ze 4. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 7.5.2002
 
Přítomno dle prezenční listiny: 22
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
 

1. Schválení úprav ve „Studijním a zkušebním řádu VŠCHT Praha“
2. Výroční zpráva o činnosti VŠCHT v roce 2001
3. Výroční zpráva o hospodaření VŠCHT v roce 2001
4. Návrh na úpravu kolejného
5. Různé
 

Kontrola zápisu z minulého zasedání:

·          Pan rektor zodpověděl dotaz z minulého zasedání AS  týkající se výše nákladů na pořízení nového loga a
grafického manuálu VŠCHT:  celková suma dosáhne výše cca 150 000 Kč. (10 000,- skicovné za každý návrh, 60
000,- cena za vítězný návrh, 40 000,- grafický manuál, 10 000,- poplatky za registraci.)

·          Pan rektor dále zodpověděl dotaz AS FPBT na 20% režijní odvody z grantů. Výši odvodů zdůvodnil zvyšujícími
se režijními náklady (mj. i na provoz knihovny, sítě a internetu, které jsou při řešení grantů využívány) a nutností
posílit příjmovou stránku rozpočtu v souladu s tím, co umožňují pravidla grantových agentur. Na námitku týkající
se možného dvojího zdanění odpověděl pan kvestor, který dvojí zdanění vyloučil. Pror. Bernauer potvrdil, že
s odvody počítá i 5. rámcový program EU.

 
Ad 1)

Pror. Labík předal akademickému senátu ke schválení formální úpravy ve Studijním a zkušebním řádu VŠCHT
Praha, vyplývající z již dříve schválených a zaregistrovaných změn. AS úpravy schválil (21-0-0).
 
Ad 2)

Pan rektor předložil „Výroční zprávu o činnosti VŠCHT v roce 2001“, která byla až na malé výjimky
vypracována podle stejné osnovy jako v minulém roce. Zpráva dokladuje, že VŠCHT je úspěšná škola v oblasti
pedagogické i výzkumné a vědecké činnosti.

V diskusi doc. Flemr doporučil upravit tabulky uvedené v kapitole 4.3 (přihlášení - přijatí - nepřijatí uchazeči).
Dále bylo doporučeno doplnit v kap. 5, že informace o VŠCHT se k potenciálním uchazečům o studium výraznou
měrou dostávají přes středoškolské profesory. Další účastníci diskuse upozornili na drobné formální chyby.

Akademický senát předloženou zprávu schválil (21-0-0).
 
Ad 3)

Pan kvestor předložil „Výroční zprávu o hospodaření VŠCHT v roce 2001“. Konstatoval, že metodika jejího
zpracování je dána směrnicemi MŠMT a že nedošlo k velkým změnám oproti loňskému roku.

V diskusi doc. Voňka doporučil zabývat se možnostmi, jak ušetřit náklady na energii, materiál a zejména na tzv.
ostatní služby. Doc. Leitner upozornil na nesouhlas mezi počty pracovníků uváděnými na různých místech, což bylo
vysvětleno přepočtením úvazků.

Po diskusi akademický senát zprávu schválil (20-0-1).
Ad 4)

Především studentské části senátu pan rektor zdůvodnil potřebu naplnit příjmovou stránku rozpočtu SÚZ a to i
zvýšením kolejného. Současná výše kolejného platí od září 1997, koleje se musí vyrovnat s menším počtem lůžek,
nadbytečným počtem pracovníků i předimenzovanou menzou.

Byla  diskutována výše nákladů na zapojení koleje Sázava do akademické sítě internetu. Nabídky na rekonstrukci
se pohybují od 14 do 30 mil. Kč. Podle příslibu Ing. Rudolfa si studenti budou moci zvolit podle svojí potřeby buď
nadstandardní ubytování na Sázavě nebo standardní na Volze, kde převažují trojlůžkové pokoje. Na dotaz, jak by se
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případné nedodržení termínu ukončení rekonstrukce promítlo v rozpočtu, odpověděl ředitel Šebek, že odpisy se začnou
realizovat až po dokončení a kolaudaci. Ve smlouvě s firmou je třeba pamatovat na sankce za nedodržení termínu.

Součástí nadstandardního vybavení Sázavy budou i telefony na každém pokoji, jejich používání bude ošetřeno
individuálním přístupovým kódem každého studenta. Pror. Bernauer v součinnosti s doc. Böhmem ověří možnosti
spolehlivého zajištění telefonů proti neoprávněnému použití cizími osobami.

Na dotaz, jak bude postaráno o studenty ze sociálně slabých rodin, odpověděl pror. Labík. Podle jeho názoru by
mimořádné stipendium udělené ze sociálních důvodů mělo pokrýt nezbytné náklady na standardní ubytování.

Pan rektor přednesl i návrh na automatické zvyšování kolejného o míru inflace spotřebního koše (v současné
době cca 4% ročně). Na žádost studentů bylo hlasování o tomto návrhu odloženo.

Akademický senát schválil (14-0-5) návrh na změnu kolejného podle následující tabulky, která vstoupí v platnost
od 1.7.2002:
 
Nárokový typ Dvojlůžkový  pokoj Trojlůžkový   pokoj

Student ve stand.pokoji (Volha) 35 Kč 28 Kč

Student v nadstand.pokoji
(Sázava: rekonstruovaný silový
rozvod elektro, aktivní datová
přípojka, telefon)

41 Kč 32 Kč

Samoplátce (Sázava/Volha) 74 / 68 Kč 65 / 61 Kč

 
Cenu za nadstandardní pokoj budou platit všichni studenti ubytovaní na koleji Sázava s tím, že od 1.7. do 31.8. (příp.
do data ukončení rekonstrukce) budou na koleji Sázava platit ceny 35 resp. 28 Kč, od 1.9. (příp. od data ukončení
rekonstrukce) 41 resp. 32 Kč.
 
Ad 5)

Vzhledem k problémům při zasílání e-mailové pošty studentům na servery mimo VŠCHT bude v budoucnu
veškerá e-mailová pošta posílána výhradně na standardní adresy studentů v rámci domény VŠCHT.

 
Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.

 
 
Zapsala: M.Špicarová                                                                                   Za správnost: J.Fogl
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